

PROTOKOLL FRÅN ÅRSMÖTE MED Kvernåa hytteområdes interesseforening (KHI)

Plats: Ljöratunet
Datum: Fredag den 6 april 2007
Tid: kl. 17. 00

Dagsordning:

§ 1 Årsmötets öppnande

Margareta Lewis (134) öppnade mötet och hälsade de närvarande hyttägarna välkomna.

§ 2 Årsmötets utlysning

Fastställdes att årsmötet var stadgeenligt utlyst.

§ 3 Fastställande av dagordning

Utsänt förslag till dagsordning godkändes.

§4 Upprättande av röstlängd

Namn- och adresslista cirkulerades bland mötesdeltagarna för markering av närvaro och eventuella adressförändringar.

§5 Val av ordförande och sekreterare för mötet

Til ordförande för mötet utsågs Einar Muhle (76)
Til sekreterare för mötet utsågs Margareta Lewis (134)

§ 6 Val av justeringsmän och rösträknare för mötet

Til justeringsmän och rösträknare utsågs Björn Sevaldsen (133) och Tom Östreng (138)

§ 7 Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2006/ 2007

Verksamhetsberättelsen: Styrelsen hadde ett møte i maj -06: Samtlige vägar i hyttefeltet besiktigades. Vidare såg man over var det skulle dikas og grusas, samt var nye skyltar skulle sættas upp. Det ble bestemt att föreningen skulle färdigställa boulebanean. Föreningen har köpt in 4 st bord, som har plasserats vid boulebanean, Black Palmas, Lilla- og Stora-Fossrundan.

Styrelsen har också kjøpt in en sotviska, bouleklot och mallar for att fræsa vëgskyltar. (Förvaras i Förrådsbua). Föreningen har kjøpt ett lastbilslas sand til hytteägare for grusning vid hyttan. Sanden är plasserad i nærheten av Förrådsbua/huset .

I mai/juni har det saltats på samtlige genomfartsleder och dikats på vissa delar och vid kritiske backar. Dette arbeide fortsætter i år /ev. næste år. Det har också lagts på 180 kub.m grus på vägar i hyttefeltet. Dessa har också har kantslåtts. Det har varit 2 dugnadsdagar där diverse arbeiden har gjort.

- **Skidspår: Tom Østreng, leder for spårkomitèen** informerte om sommar- og vinterleder. (Se info-tavlan.) Han redogjorde for den kritiske situasjonen angående spåring av skidspår. I september fikk vi besked at Roger, som tidligere år kjørt våre skidspår med scooter, inte ønskade fortsätta spåringen. Dette som en reaktion på sur kritikk från några hytteägare. I all hast lyckades man att få hyra idrottslagets gamla tråkke- og spårmaskin. Det var också problem med at snön kom sent och att det var för mjukt i spårena. Spårmaskinen kollapsade tyvärr efter ett par turer och måste antagligen skrotas. Idrottsforeningen själv har inte økonomi till att kjøpa en ny maskin. (Fulufjellet har en maskin, men det kræves 10m breda spår.) I maj skal repr. for hytteforeningarna ha ett møte med idrottsforeningen for att diskutera alle muligheter/ konsekvenser for ev. innkjøp av en ny maskin. Det är viktig att det är goda skidspår i området och man skal försöka finne fram til ulike løsninger.

§ 8 Ekonomisk redovising for år 2006/ 2007

Kassør Arve Børseth (109) redogjorde for räkenskaperna. Se bilaga.

§ 9 Revisjonsberättelse

Revisor Jan Frode Kristiansen (64) redogjorde for styrelsens forvaltning under det gångne året och foreslog att årsmøtet beslutar att KHI:s styrelse beviljas full ansvarsfrihet for räkenskapsåret 2006.

§ 10 Styrelsens ansvarsfrihet

Årsmøtet beviljade styrelsens ansvarsfrihet for räkenskapsåret 2006

§ 11 Kassørs och ordförandes teckningrätt

Årsmøtet beviljade ordförande och kassør rätt att var for seg teckna foreningen.

§ 12 Val av styrelseledamøter och øvrige funksjonærer.

| | | | | |
|--------------------------|--------------|----------------------------|-------|------------|
| Styrelseledamøter | sekr. | Margareta Lewis (134) | omval | 2007 -2008 |
| | | Lars Tallkvist (113) | omval | 2007-2008 |
| | | Karl Gunnar Bjørk (57) | | 2006-2007 |
| | | Einar Muhle (76) | | 2006-2007 |
| | ordf. | Hans Holmèn (137) | | 2006-2007 |
| Styrelsesuppl. | | Alf Kristiansen (68) | omval | 2007 |
| | | Tom Østreng (138) | | 2006 –2007 |
| Kassør | | Arve Børseth (109) | omval | 2007-2008 |
| Revisor | | Jan Morten Rasmussen (139) | omval | 2007 |
| | | Frode Kristiansen (64) | omval | 2007 |
| Valberedning | | Bente Sevaldsen (133) | omval | 2007 |
| | | Ola Villa (105) | omval | 2007 |

| | | | |
|---------------------|----------------------|-------|------------|
| Spårkommiteè | Frode Kristiansen | | 2006- 2007 |
| | Einar Eriksen (114) | omval | 2007-2008 |
| | Dick Hillström (147) | | 2006- 2007 |
| | Bert Bäckman (121) | omval | 2007-2008 |
| | Tom Östreng (138) | omval | 2007-2008 |

Festkommiteè (Bjørn Sevaldsen 2007)
Flere kandidater ønskas!!!!

Tom Östreng är också vår representant i den gemensamma spårkommiteèn, som består av repr. från den andra hytteforeningarna i området. - Vi behöver också fler medl. till festkommiteèn !!!! –Kontakta styret om du är intresserad att hjälpa till. Viktig att vi alla är med på att ”dra lasset” för vår förening.

§ 13 Årsavgift 2008 - Spår og vägar

Årsavgiften blir den samma i år dvs. 1.400 + 200:- ekstra i dugnadsavgift for de som ikke kan delta. NB! Om man inte kan komma på dugnadsdagarna är det möjligt att gjøre en innsats utom dessa. Tag kontakt med styrelsen!

§ 14 Dugnad

De vanliga dugnadsdagarna blir **Lörd. 01.09.07 och Lörd. 08.09.07. Møte kl. 9.00 vid Förrådsbua/huset.** Vi hoppas på ärtsoppa och varm punsch efterpå.

15 § Øvrigt

- **Repr. før turistnæringen i Ljørdalen, Fulufjellet og Trysil** deltok på första delen av mötet och informerade om framtidsplaner och om utbyggningen av hyttefeltet på Fulufjellet. Det är stor avfolkning i bygda och för att överleva är turistnæringen viktig. Viktig att få mange besøkare till Fulufjellets alpenser om det skal løna seg. Ljørdalen saknar sk. ”varma senger” dvs uthyrning til turister. I den forbindelse er det et stort behov før uthyrning av hytter privat. Ett nytt gemensamt booking system på internett (online.city) med Fulufjellet och Trysilfjellet, vil underlette uthyrningen. Hytteägare som er interesserte av att hyra ut sin hytta i perioder, kan kontakta booking@fulufjellet.no el. Tfn: 62 45 56 00.

- **Hytteägarna** gav John Esten Letheng, vår snømakare ros før ett bra arbete med våra vägar. Styrelsen skal ordna med blommor/vin till han.

- **Eiendomskatt:** Trysil kommune er en av de kommuner som skal innføre fastighetskatt. Mer information kommer i juni-07. Flera på mötet menade att hytteforeningarna i området bør gå samman och sätta hårdare krav till förbättring av vägar i.o.m vi nu skal betala denna skatt.

- **Innkallingen.** Några hytteägare hadde inte fått innkallingen når den gemensamma e-mail sändes ut, trots att de var registrerte i databasen och adresslistan.(dette berodde på ett teknisk feil i databasen, som nu har blitt rättat.)

- NB! Hytteägar- skiften, adress- og e-mail ändringer sänds till sekr@kvernaa.org eller Mob.nr: +4799713561

§ 16 **Årsmötes avslutning**

Ordförande tackade de närvarande hyttägarna för visat intresse varefter mötet avslutades.


Einar Muhle
Ordförande för mötet


Margareta Lewis
Sekreterare


Tom Östreng
Justeringsmän


Björn Sevaldsen
Justeringsmän

E-mail adr. til KHI: sekr@kvernaa.org ordfoerer@kvernaa.org
kassoer@kvernaa.org spor@kvernaa.org

Websida: www.kvernaa.org